
1 

 

Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 16.05.2017 

 

Prítomní: 
(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1. Pripravované letné aktivity CVČ 

2. Vyhodnotenie zápisu detí do I. ročníkov ZŠ na šk. rok 2017/2018 v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Galanta 

3. Prerokovanie žiadostí na opravu a údržbu škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Galanta 

4. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

5. Rôzne 

 

 Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, predseda komisie  privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov, 

zástupkyňu prednostu Luciu Galambosovú, vedúcu oddelenia spoločenských služieb         

Mgr. Líviu Geškovú, metodika školstva a ospravedlnil Mgr. Jána Marsalla, ktorý sa 

z pracovných dôvodov zúčastní zasadnutia neskôr. Členov komisie oboznámil s programom 

zasadnutia, ktoré bolo jednomyseľne schválené. 

 

1. Pripravované letné aktivity CVČ 

Materiál bol zaslaný všetkým členom elektronickou formou. 

Predseda komisie odovzdal slovo Mgr. Lívii Geškovej  

Mgr. Lívia Gešková  –  CVČ plánuje v letnom období organizovať 4 turnusy denných 

táborov čo nás veľmi teší, nakoľko aj počas prázdnin bude postarané o naše deti. Následne 

podrobne informovala prítomných o ďalších pripravovaných aktivitách CVČ.  

PaedDr. Peter Černý – vieme koľko stoja tieto letné tábory? 

Mgr. Lívia Gešková – do najbližšieho zasadnutia to vieme zistiť. 

Komisia školstva berie na vedomie pripravované letné aktivity CVČ. 

 

2. Vyhodnotenie zápisu detí do I. ročníkov ZŠ na šk. rok 2017/2018 v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Galanta 

Materiál bol zaslaný všetkým členom elektronickou formou. 

PaedDr. Peter Černý – odovzdal slovo vedúcej oddelenia, aby informoval o zápise na šk. 

rok 2017/2018. 

Mgr. Lívia Gešková – na základe preposlaného materiálu podrobne informovala prítomných 

o zápise detí do I. ročníka ZŠ na šk. rok 2017/2018.  

Komisia školstva berie na vedomie informáciu o počte detí zapísaných do  1. ročníkov 

ZŠ na šk. rok 2017/2018. 
 

3. Prerokovanie žiadostí na opravu a údržbu škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 

Materiál bol zaslaný všetkým členom elektronickou formou. 

Predseda komisie odovzdal slovo Mgr. Lívii Geškovej. 
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Mgr. Lívia Gešková – každá škola bola oslovená, aby podala žiadosť na plánované opravy 

počas letných prázdnin, na základe čoho bola vypracovaná tabuľka. Tento rok nie je potrebné 

zamerať sa väčšou sumou na niektorú zo škôl alebo školských zariadení, nakoľko opravy nie 

sú v takom finančnom rozsahu, ako to bolo minulý rok pri Základnej škole Gejzu Dusíka. Po 

sčítaní požadovaných financií (44 878,81€), ktoré žiadajú jednotlivé školy a školské 

zariadenia, by zo 70 000,- ostala aj rezerva.  

Predseda komisie ponechal priestor na diskusiu, aby sa členovia vyjadrili k jednotlivým 

žiadostiam. 

Mgr. Jozef Gál – v prípade žiadosti ZUŠ, Štvrť SNP, kde žiada finančné prostriedky na 

opravu chodníkov, by túto žiadosť vynechal a zameral sa skôr na žiadosti, kde sa žiada na 

zveľaďovanie budov a vnútorných priestorov. 

Lucia Galambosová – pani riaditeľka už 2 roky žiada na opravu chodníkov, ktoré sú v zlom 

stave a nebodaj sa niečo stane a bude zle, preto by bolo dobré zvážiť aj túto žiadosť. Pani 

riaditeľka tu žiada iba ¼ zo zaslanej najnižšej cenovej ponuky.  

Názor pani Galambosovej zdieľal aj predseda komisie. 

Mgr. Lívia Gešková – pani riaditeľka ZUŠ, Štvrť SNP žiada v haváriách aj na opravu 

vnútorných priestorov, k čomu sa dostaneme v bode č. 4.    

PaedDr. Peter Černý – nie je stotožnený s cenovou ponukou za čerpadlo na Základnej škole 

na Štefánikovej ulici. Preto žiada, aby bolo v žiadosti zadefinované, o aký problém tu ide 

a aby boli doložené ďalšie dve cenové ponuky. 

Predseda komisie prešiel k schvaľovaniu jednotlivých žiadostí. 

Členovia komisie hlasovali o žiadostiach jednotlivo: 

1. Žiadosť ZUŠ, Štvrť SNP – rekonštrukcia chodníkov o rozlohe 144 m². 

5 – hlasovali za 

1- sa zdržal hlasovania 

1- nehlasoval 

Komisia schvaľuje poskytnutie finančných prostriedkov na rekonštrukciu chodníkov vo 

výške ¼ najnižšej ponuky, t.j. 2078,- €. 

 

2. Žiadosť CVČ – Výmena vchodových dverí, zámkov a vložiek 

6 – hlasovali za  

1- sa zdržal hlasovania 

Komisia schvaľuje poskytnutie finančných prostriedkov na výmenu dverí, zámkov 

a vložiek vo výške 1245,- €. 

 

3. Žiadosť MŠ, Nová doba – rekonštrukcia pavilónu A – elektroinštalačné práce, výmena 

starých osvetlení, výmena soklových líšt, maliarske práce, výmena krytov na 

radiátoroch 

Komisia školstva žiada doloženie 2 cenových ponúk do najbližšieho zasadnutia, ktoré sa 

uskutoční 06.06.2017 a následne rozhodne o schválení žiadosti. 

 

4. MŠ, Nová doba – Óvoda – maľovka vnútorných priestorov 

7 – hlasovali za 

Komisia školstva schválila poskytnutie finančných prostriedkov na maľovku 

vnútorných priestorov vo výške 685,- €. 

 

5. Žiadosť MŠ, Clementisove sady – výmena radiátorových ventilov s termostatickou 

hlavicou. 

Komisia školstva žiada do najbližšieho zasadnutia doplniť 3 cenové ponuky a následne 

rozhodne o schválení. 



3 

 

 

6. Žiadosť MŠ, Štvrť SNP –  a) oprava stropu a výmena svietidiel v pavilóne A  

b) oprava chodníka 

7 – hlasovali za 

Komisia školstva schvaľuje poskytnutie finančných prostriedkov na opravu stropu 

a výmenu svietidiel v pavilóne A, opravu chodníka vo výške 1 900,- €. 

 

7. Žiadosť ZŠ, Zoltána Kodálya s VJM, Kodály Zoltán Alapiskola – oprava a výmena 

starého vodovodného potrubia 

7- hlasovali za 

Komisia školstva schvaľuje poskytnutie finančných prostriedkov na opravu a výmenu 

starého vodovodného potrubia vo výške 5 850 €. 

 

8. Žiadosť MŠ – Óvoda, Česká 1453 -   a)   oprava bočného schodiska  

b) špárovanie vonkajších panelov na  časti 

fasády 

c)   prístrešky nad dva vchody 

7 – hlasovali za 

Komisia školstva schvaľuje poskytnutie finančných prostriedkov na opravu bočného 

schodiska vo výške 1 400 €, na špárovanie vonkajších panelov na časti fasády vo výške    

1 250 € a na prístrešky nad dva vchody vo výške 640 €.  

 

9. Žiadosť ZŠ, Štefánikova - a) oprava elektroinštalácie 

b) maľovanie vnútorných priestorov školy 

c) prečerpávač odpadovej vody  

a) Oprava elektroinštalácie - komisia školstva žiada rozpísať práce (v akých priestoroch 

sa budú práce vykonávať a či v tom je aj rozvod internetu) a doplnenie ďalších dvoch 

cenových ponúk do najbližšieho zasadnutia na základe čoho rozhodne o schválení. 

 

b) Maľovanie vnútorných priestorov – komisia žiada doplnenie ďalších 2 cenových 

ponúk do najbližšieho zasadnutia na základe čoho rozhodne o schválení. 

 

c) Prečerpávač odpadovej vody – komisia žiada doplnenie zdôvodnenia zakúpenia 

prečerpávača odpadovej vody a doplnenie 2 cenových ponúk do najbližšieho zasadnutia 

na základe čoho rozhodne o schválení. 

 

10.  Žiadosť ZŠ, Štvrť SNP –  a) vymaľovanie tried 9.A, 9. B, 9.C  

b) výmena podlahy PVC v uč. informatiky 

c) výmena podlahovej krytiny (linoleum) za dlažbu   

v šatniach na prízemí 

d) oprava schodov  

7 – hlasovali za 

Komisia školstva schvaľuje poskytnutie finančných prostriedkov na vymaľovanie tried 

9.A, 9. B, 9.C, výmenu podlahy PVC v uč. informatiky, výmenu podlahovej krytiny 

(linoleum) za dlažbu v šatniach na prízemí, opravu schodov vo výške 3 900 €. 

 

11. Žiadosť ZŠ Gejzu Dusíka – výmena podlahovej krytiny 

Komisia žiada doplnenie ďalších 2 cenových ponúk do najbližšieho zasadnutia komisie 

školstva na základe čoho rozhodne o schválení.  
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12. Žiadosť ZŠ Zoltána Kodálya s VJM, Kodály Zoltán Alapiskola – zaobstaranie 

umývačky riadu 

Komisia žiada doplnenie ďalších dvoch cenových ponúk do najbližšieho zasadnutia na 

základe čoho rozhodne. 

 

13.  Žiadosť ZUŠ J. Haydna – oprava a náter fasády  

Komisia žiada odôvodnenie maľovania fasády len z dvoch strán a zároveň žiada 

doloženie 3 cenových ponúk na maľovanie celej fasády /prípadne 2 stien/ do najbližšieho 

zasadnutia.  

 

Komisia školstva berie na vedomie jednotlivé žiadosti na opravu a údržbu a schvaľuje 

finančné prostriedky podľa jednotlivých bodov. Zvyšné žiadosti budú prerokované na 

najbližšom zasadnutí komisie školstva. 

 

 

4. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Materiál bol odoslaný všetkým členom elektronickou formou. 

Predseda odovzdal slovo Mgr. Lívii Geškovej, aby informovala o žiadostiach. 

Mgr. Lívia Gešková – informovala o 3 žiadostiach každá s 3 cenovými ponukami, ktoré 

prišli na oddelenie spoločenských služieb. 

 

1. Žiadosť ZUŠ, Štvrť SNP – oprava vlhnutia steny a odstránenie havárie na ústrednom 

kúrení 

Komisia žiada doplniť materiál o odborné stanovisko zo strany mesta do najbližšieho 

zasadnutia komisie. 

 

2. Žiadosť ZŠ Zoltána Kodálya s VJM, Kodály Zoltán Alapiskola – výmena bojlera 

v školskej kuchyni 

Komisia schvaľuje poskytnutie finančných prostriedkov na odstránenie havárie vo 

výške  562,- €. 

 

3. Žiadosť MŠ, Nová doba – oprava prepadnutej časti budovy 

Komisia školstva schvaľuje poskytnutie finančných prostriedkov na odstránenie havárie 

vo výške  6 438,- €. 

 

 

5. Rôzne 

Lucia Galambosová – vyšla výzva na predkladanie ŽoNFP na budovanie a zlepšenie 

technického vybavenia jazykových učební, školských knižníc, odborných učební rôzneho 

druhu v základných školách, kde je potrebné uznesenie zastupiteľstva mesta o tom, že 

schvaľuje predkladanie ŽoNFP za účelom realizácie projektov a zároveň jednou s podmienok 

je aj 5% spoluúčasť.  

Komisia školstva odporúča MsZ schváliť podanie ŽoNFP na budovanie a zlepšenie 

technického vybavenia jazykových učební, školských knižníc, odborných učební rôzneho 

druhu v základných školách s 5% spoluúčasťou za účelom realizácie projektov. 
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Mgr. Lívia Gešková – z TTSK nás požiadali o návrhy na ocenenie Trnavského 

samosprávneho kraja, preto by som Vás chcela poprosiť, aby ste v prípade záujmu pripravili 

svoje návrhy na ďalšie zasadnutie komisie. 

Zároveň sme dostali žiadosť z MŠ, Nová doba - Óvoda, kde pani riaditeľka žiada o navýšenie 

finančných prostriedkov na bežné výdavky, nakoľko MŠ má za rok 2016 nedoplatok 

za kúrenie vo výške 1174 €. Poradila som pani riaditeľke, aby dala žiadosť o prešetrenie na 

spol. Bysprav z dôvodu, že posledné roky MŠ vždy mala preplatok, zálohové platby sa 

nezmenili, ani podmienky na kúrení. Riaditeľka MŠ už požiadala o splátkový kalendár. 

Z pridelených finančných prostriedkov na rok 2017 MŠ je schopná pokryť aj toto 

vyúčtovanie, ak do konca roka už nebude mať nepredvídané výdavky. 

Komisia školstva zatiaľ neodporúča úpravu rozpočtu uvedenej materskej školy.  

 

PaedDr. Peter Černý sa poďakoval za konštruktívnu účasť a stanovil najbližšie zasadnutie 

komisie školstva dňa 06.06.2017 o 14:00 hod.  

 

 

 

 

V Galante, dňa 17.05.2017                                                              PaedDr. Peter Černý v.r.  

Zapísala: Mgr. Juraj Bottka                                predseda komisie  


